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Agenda: 

1. Verslag 6 maart 2017: opvolging 

 Geen opmerkingen ontvangen - een aantal agendapunten komen nog aan bod. 

 De LOK-bijeenkomst van 15/5/2017 ging niet door gezien het groot aantal 

verontschuldigingen. In de plaats ervan werd aan de leden een schriftelijke bevraging 

bezorgd rond volgende thema’s: 

o Ledenwerving LOK 

o Voorstel reglement ter ondersteuning van de kinderopvang 0 tot 3 jaar 

o Speelgoedrommelmarkt tijdens meifeesten: evaluatie 

o Feest van de Kinderopvang 28/10/2017: vraag naar suggesties 

Het overzicht van de reacties komt nog aan bod bij de respectievelijke agendapunten + wordt 

toegevoegd als bijlage bij het verslag. 

 

2. Ondersteuning kinderopvang 

Lerend netwerk zelfstandige kinderopvang met VDKO: stand van zaken 

 Nog geen nieuws over de vooruitgang in de verdere besluitvorming rond de pedagogische 

ondersteuningsorganisaties. In Hoeilaart blijft VDKO intussen de organisatie van het Lerend 

Netwerk Kinderopvang verder zetten onder begeleiding van Lien Joly.  

 Bijeenkomsten in Hoeilaart: 

o 23/2: evaluatie werking, muziekkoffer VDKO, mogelijke thema’s toekomst, uitwisseling 

o 8/6: moeilijk gedrag, bijtgedrag, MeMoQ 

o 15/10: MeMoQ – gezinnen en diversiteit  

o 30/11: MeMoQ: ouders, gezinnen en diversiteit - vervolgsessie 

De Dienst Welzijn zorgde voor kopie van het MeMoQ-instrument voor de deelnemers aan het 

lerend netwerk. Ze kunnen er uiteraard verder mee aan de slag in de kinderopvang. 

 

Evaluatie:  

 5 actieve deelnemers uit Hoeilaart – 1 uit Overijse > werkbare groep! 

 LOK staat achter het voorstel om dit aanbod volgend jaar te behouden indien mogelijk. 

Ook de deelnemers zijn positief over dit lerend netwerk.  

 

Vorming voor onthaalouders 2017-2018: evaluatie en planning 

Naast het Lerend Netwerk voor de zelfstandige kinderopvang, was er nog volgend aanbod voor de 

onthaalouders en begeleiders in de kinderopvang:  

 26/4: Levensreddend handelen (met attest voor K&G) 

 8/11: EHBO bij huis-, tuin- en keukenongevallen 

 + kon men doorheen het jaar aansluiten bij de infoavonden van het Huis van het Kind 

Druivenstreek die ook voor begeleiders in de kinderopvang interessant zijn (vb. ‘op het 

potje’ rond zindelijkheidstraining of ‘opgroeien in een nieuw samengesteld gezin’).  

In bijlage: flyer initiatieven Huis van het Kind in het najaar 2017 



Schepen Eva bevestigt dat het ook in 2018 de bedoeling blijft een aantal vormingen voor de 

kinderopvang te organiseren en gratis aan te bieden aan de lokale initiatieven. 

 

Evaluatie: 

 wisselend succes voor inschrijvingen (vb. weinig zelfstandigen voor EHBO maar wel 

aangevuld met medewerkers gemeentelijk kinderdagverblijf) 

 in de toekomst af en toe samenwerken met Overijse voor brede thema’s? 

 weinig suggesties vanuit de kinderopvanginitiatieven 

 voorstel om in de toekomst opnieuw ook meer in te zetten op eerder creatieve thema’s + 

aan te vullen met meer ‘inhoudelijke’ onderwerpen. 

 

Reglement ondersteuning kinderopvang: toelichting + bespreking resultaten bevraging 

Marijke geeft toelichting bij de uitgangspunten, stappenplan en inhoud van het reglement en 

refereert naar de feedback die gegeven werd door een aantal LOK-leden bij de bevraging in mei.  

 In bijlage: korte samenvatting en voorstelling reglement 

 Zie ook verslag bevraging LOK-leden dd. 15/5/2017 (punt 2 uit de bevraging) 

 Stappenplan komende periode: 

o Opmaak engagementsverklaring samenwerking met lokaal loket kinderopvang 

o Informeren van bestaande initiatieven: via brief (én huisbezoek waar wenselijk) 

o Publicatie op de gemeentelijke website + gemeentelijk persbericht 

 

Schepen Eva geeft bijkomende toelichting bij de vragen die hierover nu en eerder al gesteld 

werden en geeft aan dat we dit reglement in het najaar van 2018 zeker gaan evalueren. 

 

3. Initiatieven 

Meifeesten 2017 – speelgoedrommelmarkt: evaluatie 

 15-tal inschrijvingen voor deelname – ongeveer 20 aanwezige standhouders in de tent 

 LOK en Gezinsbond verkochten, met succes!, verse fruitsla.  

 Bedankt vrijwilligers en Doendervolk!! Het werd een gezellige zaterdag. 
 

Evaluatie: 

 Evaluatievergadering Doendervolk gepland op 6/11 om 20u: wie wil het LOK 

vertegenwoordigen? 

 Dienst Welzijn was vrij laat begonnen met praktische voorbereiding en promo: mogelijks 

daardoor iets minder inschrijvingen >> eigenlijk voldoende aangezien de tent nu mooi gevuld 

was en toch ook niet té vol stond – dit jaar geen verkoopstands meer op het terrein. 

 Vanuit beleidsdomein kinderopvang dit jaar ook geen extra budget voorzien voor bijkomende 

kinderanimatie op zaterdagnamiddag > deze centen worden geïnvesteerd in feest van de 

kinderopvang. 

 Vrijwilligers geven aan dat het op deze manier nog best te doen was. Gezien de kleine groep 

vrijwilligers vanuit LOK was het ook dit jaar wenselijk om verder samen te werken met 

Gezinsbond. We vragen ook nog om hun evaluatie en eventuele suggesties. 

 Nog te bekijken in evaluatie met Doendervolk of dit voor herhaling vatbaar is in de toekomst: 

onder meer afhankelijk van programma en beschikbaarheid tent. 

 

Feest van de Kinderopvang: stand van zaken 

 Nog maar zeer weinig inschrijvingen: een 30-tal. Mogelijks speelt de start van de 

herfstvakantie hier een rol in? Marijke contacteert de kinderopvang nog even met herinnering 

en herhaalt vraag om de uitnodigingen verder te verspreiden. Het blijft opvallend dat er 

vanuit sommige opvanginitiatieven geen enkele reactie of deelnemer inschrijft. Vermoedelijk 

worden uitnodigingen daar niet verder verspreid? >> suggestie om dit in de toekomst 

misschien toch ook openbaar kenbaar te maken met uitdrukkelijke vermelding dat deze 

activiteit enkel op uitnodiging via de kinderopvang toegankelijk is. 



 Marijke licht het volledige programma nog even toe (concept ongewijzigd + aansluitend de 

‘Dag van het Welzijn voor jonge gezinnen en een verteltheater-voorstelling in de namiddag). 

 Alvast bedankt ook aan de LOK-vrijwilligers die een handje komen helpen. 

 

Andere initiatieven kinderopvang: tijdens vakantie en buitenschoolse opvang 

Vakantiewerkingen: 

Aangezien er de voorbije jaren niemand van de dienst vrije tijd (jeugd/sport) meer deelnam aan 

het LOK is het weinig zinvol om een bespreking te houden over de opvanginitiatieven tijdens 

vakantieperiodes. Suggestie om dit uitgebreider aan bod te laten komen tijdens komende LOK-

bijeenkomst: enerzijds toelichting bij gemeentelijke vakantie-initiatieven met mogelijkheid 

evaluatie en info over planning 2018 + anderzijds suggesties en advies rond organisatie 

buitenschoolse opvang in de toekomst. 

Marijke vraagt de collega’s die verantwoordelijk zijn voor het vakantieaanbod om hier toelichting 

over te komen geven tijdens de volgende bijeenkomst van het LOK. 

Buitenschoolse opvang: 

De coördinatie en opvolging van regelgeving rond het luik buitenschoolse opvang zit nog bij de 

Dienst Welzijn. De krijtlijnen voor de toekomstige organisatie ‘buitenschoolse opvang’ dienen  

uitgetekend te worden. We hopen zo snel mogelijk te weten wat het nieuwe decreet hierover 

meer concreet zal inhouden. Eva geeft alvast mee dat de lokale besturen ook hier weer een 

regierol toebedeeld zullen krijgen. Zij geeft ook kort toelichting bij de bespreking die hierover al 

plaatsvond tijdens het voorbije onderwijsoverleg waar de beide scholen al een woordje uitleg 

gaven bij de huidige initiatieven. Een eventuele locatie voor organisatie van een aanbod voor 

buitenschoolse opvang is niet gekend. Het doel blijft zeker om een goede samenwerking tussen 

de verschillende vrijetijdsdomeinen en het domein onderwijs te optimaliseren. In de komende 

periode wordt alvast in kaart gebracht welke mogelijkheden en kansen er zijn op dat vlak. 

 

4. (Digitale uitrol) Lokaal Loket Kinderopvang: stand van zaken 

 Marijke nam opnieuw contact met Interleuven voor informatie over de actuele stand van 

zaken. Er was immers al een paar maand geen nieuws meer. Intussen weten we wel dat er 

een projectmedewerker zou aangetrokken worden die dit initiatief binnen Interleuven verder 

zal uitwerken. Een ontwerp van bestek voor uitbesteding van deze opdracht is in de maak. 

 Mogelijke stappen voor de komende periode: 

o Sociaal Huis blijft Lokaal Loket Kinderopvang en dus aanspreekpunt voor de burger. 

o Minimale vorm van digitaal aanmelden mogelijk maken via de gemeentelijke website > dit 

is ook één van de elementen die opgenomen wordt in de engagementsverklaring voor de 

kinderopvanginitiatieven in het kader van het nieuwe reglement. (zie vb. het loket 

kinderopvang in Halle waar op die manier gewerkt wordt) 

o Overleg met regioverpleegkundige Kind en Gezin om regelmatig ‘inloopmoment’ te 

plannen (een soort spreekuur) in het SH (1ste optie was de bib – nav. succesvolle 

testperiode tijdens zomervakantie op het speelplein). Op die manier bereikt ons ‘Lokaal 

Loket Kinderopvang’ ook meer bezoekers. 

o Bezoek aan de kinderopvanginitiatieven om o.a. dit verder toe te lichten. Marijke plant 

deze bezoeken in het voorjaar 2018 te doen. 

o En uiteraard de vordering en ontwikkelingen opvolgen die intussen bij Interleuven op het 

programma staan om uiteindelijk een voorstel tot al dan niet deelname aan dit project 

voor te bereiden. 

 

5. Adviezen 

 Advies ivm afspraken mbt opmaak verslagen en adviezen: Het college dankte voor het 

advies, gaat akkoord met de voorgestelde werkwijze in geval een bepaald punt verder 

besproken moet worden en hoopt dat de procedure in de toekomst positief geëvalueerd zal 

worden. 



 

6. Nieuws over het gemeentelijk kinderdagverblijf Solheide 

 Personeelsnieuws: in september startte een nieuwe collega (Wendy Godsdeel) die Christine 

(met pensioen) vervangt. Leuk nieuws van Melanie die in het voorjaar van 2018 met 

zwangerschapsverlof gaat. Namens het LOK alvast proficiat. 

 Nieuws over de definitieve bouwplannen – stand van zaken: Eva geeft een woordje uitleg. In 

2018 wordt gestart met de afbraak van het oude woonzorgcentrum – vervolgens is nog de 

heraanleg van een aantal nutsleidingen voor de site noodzakelijk. Vermoedelijk kan er dan in 

2019 gestart worden met de bouw van het nieuwe kinderdagverblijf dat 36 opvangplaatsen 

zal tellen. De aanvraag voor VIPA-subsidie loopt. De gemeente besloot echter hier niet op te 

wachten en gaat de bouw dus prefinancieren. 

 Huidig gebouw: op termijn is het de bedoeling om hier nog steeds een gemeentelijke 

activiteit te ontwikkelen. Welke en hoe is nog niet bepaald. Er dient eerst bekeken te worden 

welke ingrepen er nodig zijn aan het gebouw en welke mogelijkheden het (nog) biedt. 

 

7. Nieuws van en vragen aan de Schepen 

Eva licht de stand van zaken in verband met het masterplan ‘jeugd/sport’ toe. Ook de 

gemeentelijke vakantiewerking zal er gehuisvest worden gezien op termijn het huidige 

Koldamgebouw volledig afgebroken wordt. Mogelijks biedt dit ook kansen voor realisatie van een 

aanbod aan buitenschoolse opvang. In elk geval zal in het kader van ‘brede school’ ook in de 

toekomst gewerkt worden aan het optimaliseren van de samenwerking met de scholen, onder 

meer op vlak van het delen van beschikbare infrastructuur. 

 

8. LOK-werking: evaluatie en plannen voor de toekomst 

 Zie ook verslag bevraging LOK-leden dd. 15/5/2017 (punt 1: ledenwerving LOK) 

 Prioriteiten om rond te werken de komende periode? > dit werd niet uitgebreid besproken 

maar de bezorgde feedback kan zeker inspiratie bieden. 

Vermoedelijk zal bij het begin van de volgende legislatuur ook de herziening van de statuten van 

de verschillende adviesraden op het programma staan. Momenteel loopt nog steeds het traject 

met de Wakkere Burger rond de samen- en wisselwerking tussen adviesraden en 

gemeentebestuur.  

Bij deze herhaling van de oproep om ook vanuit het LOK iemand af te vaardigen voor het overleg 

van adviesraden en voor overleg rond dit traject. Wie interesse heeft om dit samen met voorzitter 

Ingrid op te volgen, mag dit zeker laten weten. 

 

9. Varia 

 Nieuws ivm opvoedingsondersteuning – Huis van het Kind Druivenstreek 

o 2de trefmoment vooral in het teken van het brugfigurenproject 

(ondersteuning/huiswerkbegeleiding in maatschappelijk kwetsbare gezinnen) 

o Mogelijks opstart van een project van de regioverpleegkundige van Kind en Gezin: 

‘prenatale infosessies’ + inloopmomenten in het Sociaal Huis  

o Nog een aantal interessante infomomenten in het najaar (zie info in bijlage) 

 

 LOK-etentje?: we organiseren opnieuw een etentje voor de LOK-leden 

 

Volgende vergadering: nog niet bepaald maar vermoedelijk in februari 2018 

 Suggesties voor agendapunten mogen zeker al bezorgd worden. 


